

Narrative Essay (Story): A Competition比赛

In your class, you have been talking about a competition that you took part in the past. In about **100 words**, write an **essay** about the experience. You **must** use the notes below to help you.

A competition

- *When it happened* 几时发生
- *What the competition was* 那是什么比赛
- *Who participated in the competition* 谁参加了
- *How the competition went* 比赛如何发生

Last month, my school celebrated English language month. It was a special programme to _____ and have fun learning the language. The school organized many activities throughout the month, and everyone was _____.

上个月，我们学校庆祝了英语月。这是一个特别的活动，目的是让大家_____, 并享受学习英语的乐趣。学校在一个月组织了许多活动，每个人都_____。

I joined one of the spelling competitions that was organized at my school. It was _____, so I was both excited and nervous. I had spent many days preparing by practising new words, _____, and understanding how to pronounce them. My teacher and family encouraged me, and that gave me more confidence to try my best.

我参加了学校组织的一次拼写比赛。那是_____, 所以我既兴奋又紧张。我花了很多天来准备，练习新单词_____, 并理解它们的发音。老师和家人鼓励我，这给了我更大的信心去尽力而为。

The competition _____ from all forms. It made the event even more special. Participation of students from Form 1 to Form 5 made the competition more challenging, fun, and _____.

比赛吸引了来自各年级的_____参赛者, 为本次活动增添了更多精彩。从一年级到五年级学生的积极参与使得比赛更具挑战性、趣味性和_____。

I didn't win, but it was a great experience, and I felt proud to be part of it. I not only improved my English skills but also learned how to _____ across age groups. This experience brought the whole school closer together, and I hope my school will continue this tradition next year.

我没有获奖, 但这是一次很棒的经历, 我很自豪能参与其中。我不仅提高了英语水平, 还学会了如何跨年龄段地_____。这次经历让全校师生更加团结, 我希望明年学校能延续这一传统。

Complete the essay above with given answers below

excited to participate	很高兴参加
brought together students	聚集了学生
my first time competing in such an event	我第一次参加这样的比赛
inspiring for everyone	对每个人都有启发
encourage students to improve their English skills	鼓励学生提高英语技能
learning their meanings	学习它们的含义
support each other and share knowledge	互相支持, 分享知识